

行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

# **7D4N** 首尔/京畿道/雪岳+滑雪之

SEOUL / GYEONGGI-DO / MOUNT SORAK + SKI FUN







### **SCHEDULE**

D1 DEPARTURE # INCHEON

ARRIVAL INCHEON A
SEOUL MAT. SORAK
(MOB/L/D)

- ☑ National Folk Museum☑ The Garden of Morning Calm
- MT. SORAK (A)
  GYEONGGI-DO (B/L/D)
  - ☑ Mt. Sorak National Park
  - ☑ Sinheungsa Temple
  - ☑ Daepohang Fish Market
  - Ski Fun (Excluded Ski Equipment and Ski Suit)
- GYEONGGI-DO 🖨 SEOUL
  - ✓ Lotte World
  - ☑ SEOUL SKY Observatory (Floor 117-120)
  - ✓ Seaweed Museum (DIY Kimchi + Wearing Hanbok Experience)
- D5 SEOUL (B/L/D)
  - ✓ Myeongdong + Duty Free✓ The Painters HERO Show
- D6 SEOUL ☐ INCHEON ☐ DEPARTURE (B/-/-)
  - ☑ Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
  - ☑ Presidential Blue House (Pass by)
  - ☑ Hongdae Shopping Street
  - ✓ Local Food Product

D7 ARRIVAL (MOB)



√4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner Special Cuisine:

- ★ Korean BBQ
- ★ Chicken Dakgalbi
- ★ Korean+International Buffet
- ★ Stew Squid & Pork
- ★ Shabu-Shabu + Bibimbap

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

#### **SEOUL**

- Gyeongbok Palace built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighbouring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.
- ◆ **National Folk Museum** a National Museum uses replicas of historical objects to illustrate the history of traditional life of the Korean people.
- ◆ Lotte World is a mojor recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the world's largest indoor theme park (a Guinness World Record). An outdoor amusement park called "Magic Island", an artificial island inside a loke linked by monarail, shopping mails, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie theaters.
- ◆ SEOUL SKY Observatory (Floor 117-120) is located at the top of the Lotte World Tower, which is the third highest in the world at 500 meters, the 123rd floor and 555 meters high in South Korea. As the highest peak in South Korea, it offers a 360-degree panoramic view that contains the most glorious history and richness of the Republic of Korea. Seoul, the capital of dynamic modern culture, has a panoramic view. Take the fastest elevator in the world, with a speed of up to 600 meters, and feel the illusion of traveling through time and space. You can go to the observation deck on the 118th floor with a transparent glass floor, and then go to the sky terrace on the 120th floor to enjoy the beautiful city view of Seoul.
- ◆ The Painters HERO Show HERO is an art performance that subverts everyone's imagination. The entire process of painting on stages combined with incredible visual effects and a witty blend of mime, dance and comedy. Audiences enjoy a play, an art show, and a musical performance through an 80-minute, excitement-filled show.

#### **GYEONGGI-DO**

◆ The Garden of Morning Calm - the Lighting Festival is the biggest festival of lights in Korea, covering 100 thousand pyeong illuminated by 30,000 lights. The gleaming lights add a festive glow to the garden during the winter season.

#### GANGWON-DO

- ◆ Ski Resort enjoy Ski Fun at Ski resort (Excluded Ski equipment & Suits)
- Mt. Sorak National Park we will visit Sinhun Temple, which reflects the harmonization of nature and music.
- ◆ Daepohang Fish Market where you can taste a variety of fresh and unique seafood like seasoned squids and long leg crabs, and buy roadside snacks. (on own expenses)

#### **HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)**

✓ Hanwha Resort or similar classes
 ✓ Mona Yongpyong Ski Resort or similar classes
 x1 Night
 x1 Night

√ Fairfield by Marriott/Mercure Ambassador Seoul
Magok Hotel or similar class
x2 Nights
x2 Nights
x3 Nights

SHOPPING STOP

√ Ginseng Outlet

√ Cosmetics Shop

√ Liver Supplement Shop





#### 精简行程

#### 启程 🛪 仁川

#### 抵达仁川 🖨 首尔 🖨 雪岳山

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 国立民俗博物馆
- ☑ 晨静树木园

#### 第三天

#### 雪岳山 🖨 京畿道

(早/午/晚)

- ☑ 雪岳山国家公园
- ☑ 新兴寺
- ☑ 大浦渔港海鲜市场
- ☑ 滑雪之乐 (不包含滑雪用具及雪衣)

#### 京畿道 🖨 首尔 第四天

(早/-/晚)

- ☑ 乐天世界
- ☑ SEOUL SKY 观景台 (第117-120层)
- ☑ 紫菜博物馆(DIY泡菜+穿韩式传统服装体验)

#### 第五天 首尔

(早/午/晚)

- ☑ 明洞+免税店
- ☑ HERO涂鸦秀

#### 首尔 🖨 仁川 🛪 回程

(早/-/-

- ☑ 景福宮(周二关馆,改为参观德寿宫)
- ☑ 途经青瓦台
- ☑ 弘大商圈
- ☑ 土产店

#### 抵达 第七天

(机上用餐)



✓4早餐/3午餐/4晚餐

#### 风味餐:

- ★ 韩式烤肉
- ★ 春川铁板鸡
- ★ 韩式+国际自助餐
- ★ 鱿鱼鲜肉锅
- ★ 涮涮锅+拌饭

#### 观光景点:

## 首尔

- 景福宫 是李朝(1392-1910年)时期首尔的五大宫之一,也是李氏王朝的正宫 ,具有500年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂(1392-1398年在位)于 1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。
- 国立民俗博物馆 韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品,说明历史的韩国 人的传统生活。
- 乐天世界 室内主题公园是世界上最大的室内游乐园之一;井位于韩国首尔的 大型娱乐设施,它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、韩国民俗村、体 育设施、电影院组成的一个领域,之间由单轨铁路链接。
- SEOUL SKY 观景台(第117-120层)- 瞭望台位于世界第三,500M、韩国 最高123楼、全高555米的乐天世界塔的最高顶尖,作为韩国境内最高顶峰,可 以360度全景将蕴涵大韩民国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收 眼底、一览无余。乘坐世界上最快的电梯,分速高达600米,感受穿越时空的错 觉,到118楼观景台还有透明玻璃地板,再到120楼的天空露台,欣赏首尔绝美 市景。
- HERO人气涂鸦秀 HERO是一场颠覆大家想像的美术表演,将作画过程原封不 动地搬上舞台,接呈现观众面前。不仅是韩国第一个美术表演,也是世界首例。 把美术与戏剧、音乐剧结合在约80分钟的表演中,演员会将作画的过程完整呈 现给观众。

## 京畿道

晨静树木园 - 拥有33万平方公尺被美丽花朵铺盖的大规模庭园。在星光庭园展 期间, 夜晚共有约300万个的灯泡同时点亮, 规模为韩国国内之! 寒冷的冬天在 荒凉,自然庭园添加灯光的元素,使其更加华丽。包含主要庭园的下京庭园在 内,还有老家庭园、盆栽庭园、月光庭园、天空步道、伊甸园庭园、等各处数 万棵树上都会不置形形色色的灯光,呈现出超级梦幻的景观滑雪度假村。

#### 江原道

- 滑雪度假村 享受于滑雪活动 (不包含滑雪用具及雪衣)
- 雪岳山国家公园 游览新兴寺青铜座佛像,称为统一大佛,经历11年完成,是 韩国最大的青铜佛像。
- 大浦港海产市场 这里聚集众多刚铺捞上来的海产,转卖给商人。在这繁忙的 鱼市场里您可以自费品尝各种独特新鲜的海产。



#### 酒店住宿(4晚)

√ 韩华度假村或同级

x1晚 x1晚

✓ MONA龙平滑雪度假酒店或同级

- x2晚
- ▼ 首尔万枫酒店/Mercure Ambassador Seoul Magok酒店或同级

#### 购物店

- ✓ 人参专卖店
- √ 韩国化妆品
- ✓ 护肝宝专卖店

免责声明:必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。

## **General Information**

## · 日本 JAPAN ·

\*\*\*\*

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30 "Subject to currency of the day" *以当来D	拨号代码 Dial Code	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 - <b>100</b> 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summ 3月 – 5月 6月 – 8 Mar to May Jun to 24°C - 10°C 30°C -	8 <b>月</b> 9. Aug S	Winter 冬季 19-119
飞机型号 Aircraft Type	A330 Boeing 777/748		
Departure Date: Flight:			
出发日期: Tour Fare: 团费:		航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	_
Tipping: 小费:		Agent Collection 旅行社代收费:	Fee:
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441